

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES Date: 16-12-2025 06:24:09 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية التاريخ: 2025-12-16 06:24:09 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE JORDAN CEMENT FACTORIES announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مصانع الاسمنت الأردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
<p style="text-align: center;">Material Event</p>	<p style="text-align: center;">الحدث الجوهري</p>
Date of event: 11-12-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 2025-12-11
Material changes in the Company's shares ownership, which affect the control of the Company	التغييرات الهامة في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغييراً في السيطرة عليها
We would like to inform you of the occurrence of important and material changes in the company's share ownership structure, which would result in a significant change in control of the company. Accordingly, we hereby notify you that FINANCIERE LAFARGE has sold (30,387,414) shares of Jordan Cement Company, listed on the financial market, on 11/12/2025, as follows: The sale of (6,814,075) shares, representing (11.27%) of the company's capital, to ONDARO CO LTD. The sale of (23,573,339) shares, representing (39%) of the company's capital, to XENORIA CO LTD. Based on the above, these transactions have resulted in a material change in ownership percentages. This disclosure is made in compliance with the requirements for immediate disclosure of material information, in the interest of transparency and investor protection, and in accordance with the provisions of the applicable laws, regulations, and instructions.	نود إحاطتكم علماً بحدوث تغييرات هامة وجوهرية في هيكل ملكية أسهم الشركة، والتي من شأنها إحداث تغيير مؤثر في السيطرة على الشركة. وعليه، نعلمكم بأن شركة FINANCIERE LAFARGE قد قامت ببيع (30,387,414) أسهم من أسهم شركة الاسمنت الأردنية المدرجة في السوق المالي بتاريخ 11/12/2025، وكما يلي: 1 - بيع عدد (6,814,075) سهماً تمثل ما نسبته (11.27) % من رأس مال الشركة إلى شركة (ONDARO CO LTD) 2- بيع عدد (23,573,339) سهماً تمثل ما نسبته (39) % من رأس مال الشركة إلى شركة (XENORIA CO LTD) وبناءً على ما سبق، فقد ترتب على هذه العمليات تغيير جوهري في نسب الملكية. ويأتي هذا الإفصاح التزاماً بمتطلبات الإفصاح الفوري عن المعلومات الجوهرية، وحرصاً على الشفافية وحماية المستثمرين، وعملاً بأحكام القوانين والأنظمة والتعليمات النافذة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ronza Al-Marafi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ronza Al-Marafi